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دبیرکل اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی یزد مطرح کرد

همکاری اتاقهای بازرگانی اصفهان و یزد در اعزام و پذیرش هیئتهای تجاری

دبیرکل اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی یزد اظهار کرد: دو اتاق اصفهان و یزد میتوانند در زمینه اعزام و پذیرش

هیئتهای تجاری با یکدیگر همکاری داشته باشند که میتواند به کاهش هزینهها منجر شود.

محمد سپهر، دبیرکل اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی یزد در حاشیه بازدید هیات یزدی از اتاق بازرگانی اصفهان اظهار کرد: تیم خوبی شامل ۳۵ نفر از یزد به اصفهان آمدیم

که شامل فعالان اقتصادی و برخی مدیران دولتی نیز می شود، مدیرکل صمت، مدیرکل سرمایه گذاری استانداری، مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی، مدیر آی سی تی استان،

اعضای هیات رئیسه اتاق، اتاق جوانان، دانشگاه، معاون سازمان مدیریت، انجمن نوآوری و... از جمله افراد حاضر در این تیم در سفر به اصفهان هستند.

وی عنوان کرد: عنوان سفر این هیات «تور فناوری» است که بازدیدهایی از شهرک علمی تحقیقاتی، شهرک سلامت، اتاق بازرگانی، نمایشگاه فن نما و... در این سفر پیش بینی

شد.

دبیرکل اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی یزد در ادامه با اشاره به ارتباطات خوب اتاق اصفهان و اتاق یزد عنوان کرد: دوستان بسیار خوبی در اتاق اصفهان داریم که سال

هاست افتخار آشنایی و همکاری با آنها را داریم، از طرفی ظرفیت ها و مشکلات دو استان نیز شباهات زیادی به یکدیگر دارد، در گذشته نیز تفاهم نامه ای بین اتاقهای اصفهان،

یزد و فارس وجود داشت که مثلث طلایی گردشگری را ایجاد کرد که بعد از گسترش کرونا و تغییرات تیم اتاق ها، اجرای آن کم رنگ شد.

وی تصریح کرد: در این سفر، توافق نامه ای میان دو اتاق امضا شد که می تواند به احیای مثلث طلایی گردشگری کمک کند، در کنار آن به افزایش تعاملات در بخش های مختلف

یاری می رساند، دو اتاق می توانند در زمینه اعزام و پذیرش هیئت های تجاری با یکدیگر همکاری داشته باشند که می تواند به کاهش هزینه ها منجر شود.

وی اضافه کرد: همچنین در برخی مسائل پژوهشی می توان اقدامات مشترک مناسبی بین دو اتاق تعریف کرد، در حوزه گردشگری نیز می توان برنامه هایی به صورت مشترک

برگزار کرد. حتی آمادگی داریم در مواردی که در تفاهم نامه ذکر نشده نیز همکاری نزدیکی با اتاق اصفهان داشته باشیم، اتاق بازرگانی اصفهان اتاق بزرگ و با امکانات خوبی است و

با آغوش باز از هر گونه همکاری استقبال می کنیم.

دبیرکل اتاق بازرگانی یزد ادامه داد: اتاق اصفهان از سال های گذشته همواره فعال بوده و به طورقطع تجربیات اصفهان می تواند به اتاق یزد نیز کمک کند، ارتباطات خوبی با اتاق

اصفهان داریم و مشتاق افزایش همکاری ها هستیم و امیدواریم نتایج خوبی برای دو استان داشته باشد، در نهایت از استقبال گرم و صمیمی اتاق اصفهان تشکر می کنم.
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